
Referat 
 

Af generalforsamling i Grundejerforeningen Thyges Banke, den 30. maj 2023. 

 

Formand Troels bød velkommen. 

 

1. Valg af dirigent.  

Michael Sørensen blev valgt, og konstaterede at generalforsamlingen var lovlig i henhold til 

vedtægterne. 

 

2. Bestyrelsens beretning. 

Endnu et år er gået og endnu et år hvor der ikke er sket de store ting i vores forening. Flere af 

os har deltaget i “vejfest” i efteråret. Et super arrangement som forløb til alles tilfredsstillelse. 

Tak til festudvalget: Karin, Anni, Jane og Morten samt tak til Martin og Lise for at lægge 

garage til arrangementet.  

Et enkelt hus er handlet igen. Velkommen til: Maja og Nicki i nr. 34  

Vi har holdt et enkelt bestyrelsesmøde, d. 9/5-23, hvor vi planlagde generalforsamling samt 

gennemgik årets forløb.  

• Batteri i hjertestarteren er skiftet da det var udløbet iht tid.  

• Opbakning til at gentage vejfest/arrangement i 23.  

• Beplantning der hænger ud over fortove skal beskæres. De enkelte grundejere har ansvar.  

• Karin arbejder fortsat med kommunen vedr. oversigt/udkørselsforhold.  

• Lygtepæl på hjørnet samt asfalt er blevet repareret af kommunen.  

Jeg vil takke for et godt år og opfordre til at melde ind hvis I har noget I ønsker bestyrelsen 

skal tage sig af. 

 

Godkendt. 

 

3. Aflæggelse af regnskab 2022. 

 Gennemgået af Uffe, og blev godkendt.  

 

4. Indkomne forslag.  

 Ingen. 

 

5. Budget 2023. Herunder fastsættelse af kontingent. 

 Gennemgået af Uffe, herunder forslag til uændret kontingent. 

Michael Sørensen spurgte til udgift til hjemmeside, om den var nødvendig. Den giver 

mulighed for at folk udefra kan søge information om vedtægter, referater ol., ligesom den 

benyttes ved handler af huse. Det blev besluttet at fastholde.  

 

Godkendt. 

 

6. Valg af formand for bestyrelsen.  

 Sune blev nyvalgt.  

 



7. Valg til bestyrelsen. 

Uffe og Steen genvalg. Kresten genvalgt som suppleant, og Karoline nyvalgt som suppleant.  

 

8. Valg af revisor. 

Genvalg af Mikael Sørensen.  

 

9. Valg af revisorsuppleant 

Nyvalg af Eva.  

 

10. Eventuelt 

Steen gav et kort indlæg om nye ejendomsvurderinger og ny boligbeskatning. 

Sune opfordrede festudvalget til at fortsætte. Vil søge at udvide med Lise. Afvikling en fredag 

ultimo august blev foreslået. 

Rene spurgte til om Nyrupvængets Grundejerforening måtte fælde træer på fællesarealet 

nord for nr. 36. Dette må kun ske efter aftale med Thyges Banke Grundejerforening, så Rene 

blev opfodret til at snakke med dem, hvis det skulle blive aktuelt. 

Anders Sørensen spurgte til genindførelse af arbejdsdag. Sune vil tage dette op. 

Dirigenten takkede Troels for arbejdet som formand gennem en del år, samt afsluttede 

generalforsamlingen. 


